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Abstract (en)
Last intended to permit robotised manufacture of a shoe around it. The region of the heel (3) of the last (1) is surmounted by a gripping head (4)
comprising two protuberances (8, 9) or notches for being gripped by a complementary gripper of a robot arm. A lateral flat (5) carries the graduations
(7) intended to be read by the robot. A protuberance (10) or additional rear notch makes it possible to place the last in a precise position on a
storage rack. <IMAGE>

Abstract (fr)
Forme destinée à permettre la fabrication robotisée d'une chaussure autour de celle-ci. La zone de talon (3) de la forme (1) et surmontée d'une
tête de préhension (4) comportant deux protubérances (8, 9) ou crans de préhension par une pince complémentaire d'un bras robot. Sur un méplat
latéral (5) sont portées des graduations (7) destinées à être lues par le robot. Une protubérance (10) ou cran arrière supplémentaire permet de
placer la forme en une position précise sur un ratelier de stockage.
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